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هدفم کسب مدال تاریخی 
برای ایران است

ملی پوش فری استایل گفت: به عنوان تاریخ ساز اسکیت ایران 
معرفی شدم و همواره مدال های تاریخی را برای اسکیت ایران 
کسب کردم و سال جاری نخستین باری است که رشته ما وارد 

مسابقات المپیک کوچک شده است.
ایناین  جهانی  آزاد  کاپ  رقابت های  ایمنا،  گزارش  به 
فری استایل از شانزدهم تا هجدهم تیر به میزبانی میان 
ایتالیا در دو مرحله مقدماتی و حذفی پیگیری شد و نمایندگان 
اسکیت ایران این مسابقات را با عملکردی فوق العاده و کسب 
هفت مدال رنگارنگ به پایان رساندند. تیم ملی اسکیت 
کشورمان با به دست آوردن سه مدال طا، یک نقره و سه برنز، 
یکی از درخشان ترین نتایج بین المللی خود را در تاریخ اسکیت 
ثبت کرد. در این رقابت ها ترانه احمدی و رومینا سالک، از 
ستاره های اسکیت بانوان ایران، با پشت سر گذاشتن رقبا و 
درخشش خیره کننده به مدال های طا و برنز دست یافتند. 
کیمیا کریمی نیز در رده سنی زیر ۱۹ سال همراه با درخشش 
در مراحل مقدماتی، پس از مبارزه با اسکیت بازان ایتالیایی، 
صاحب مدال برنز شد. در رده سنی بالای ۱۹ سال، رضا لسانی 
با ایستادن روی سکوی دوم مدال نقره و امیرمحمد سواری 
با کسب مدال طا، این رقابت ها را به سرانجام رساندند. پویا 
سلیمیان و متین نجفیان هم با عملکرد چشمگیر خود، سهم 
مهمی در حضور ایران میان تیم های برتر داشتند. این موفقیت 
تاریخی بار دیگر توانمندی اسکیت بازهای ایرانی را در صحنه 
جهانی به رخ کشید و باعث امیدواری بیشتر برای آینده این 
رشته شد. ترانه احمدی، ملی پوش فری استایل کشورمان در 
رابطه با کاپ آزاد جهانی ایناین فری استایل ایتالیا اظهار کرد: 
مسابقات ایتالیا کاپ آزاد بود که ما برای کسب آمادگی جهت 
شرکت در مسابقات آسیایی کره جنوبی و مسابقات جهانی 
چین )المپیک کوچک( در این مسابقات شرکت کردیم، در 
این مسابقات توانستم بهترین عملکردم را ارائه دهم و با کسب 
مدال برنز به دلیل برخورد دو ملی پوش از ایران، به کار خود 
پایان دادم. او افزود: امیدوارم در مسابقات قهرمانی آسیا که 
به میزبانی کره جنوبی است مدال طا کسب کنم چرا که در 
این مسابقات رقبای اصلی من حضور دارند که من همیشه 
با بهترین آن ها راهی فینال می شوم و سال گذشته موفق به 
کسب طا در فینال این مسابقات شدم و امیدوارم این اتفاق 
تکرار شود. بانوی تاریخ ساز اسکیت فری استایل کشور تصریح 
المپیک  همان  یا  چنگدو  جهانی  مسابقات  برای  می کند: 
کوچک، از آن جایی که من تاریخ ساز اسکیت ایران معرفی 
شدم و همواره مدال های تاریخی را برای اسکیت ایران کسب 
کردم و سال جاری نخستین باری است که رشته ما وارد این 
مسابقات شده است برنامه ریزی من کسب نخستین مدال 
این مسابقات برای اسکیت ایران خواهد بود. او در پایان خاطر 
نشان کرد: همه حمایت های لازم از طرف وزارت ورزش، 
فدراسیون اسکیت و هیئت استان اصفهان صورت گرفته است 

و ما در بهترین حالت برای همه مسابقات اعزام می شویم. 
ترانه احمدی و رومینا سالک اصفهانی در رده بزرگسالان و 
پریا ذکریا و ریحانه مصطفایی در بخش جوانان، رضا لسانی 
امیرمحمد سواری در رده بزرگسالان و امیرحسین اصانی 
در بخش جوانان در ترکیب تیم ملی آقایان اسکیت آزاد و به 
سرمربیگری احسان حبیب آبادی از اصفهان روزهای گذشته 
به منظور حضور در مسابقات قهرمانی آسیا، عازم کره جنوبی 

شدند.

نسبت به موضوع 
دوومیدانی کاران بی تفاوت 

نیستیم
معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و 
جوانان نسبت به حواشی انجمن کراسفیت و جدایی این رشته 

از وزنه برداری واکنش نشان داد.
به گزارش ایرنا، سیدمحمدشروین اسبقیان در حاشیه مجمع 
فدراسیون اسکی و ورزش های زمستانی در جمع خبرنگاران 
با تدابیر وزارت ورزش و رهنمودهای احمد  اظهار داشت: 
دنیامالی مجامع انتخاباتی را برگزار می کنیم و در ادامه مجمع 
فدراسیون اتومبیلرانی و موتورسواری را هم باید مرداد ماه 

برگزار کنیم.
 او با بیان اینکه بهرام ساوه شمشکی از متخصصان این 
رشته است، یادآور شد: دنیامالی ایده ای دارد که ورزشکاران 
ما باید بهترین ها باشند. رهبر معظم انقاب بر اعزام کیفی 
کاروان ورزشی تاکید داشتند و فرمودند ورزشکاران ما باید در 
رده های بالاتر باشند. اما در اسکی انتظارات قهرمانی تحقق 
نیافت و بیشتر فضای اسکی به توسعه همگانی و تفریحی 
اختصاص یافته و نباید از حوزه قهرمانی غافل شویم. معاون 
وزیر ورزش و جوانان در خصوص حاشیه های دوومیدانی 
و مسابقات کره جنوبی گفت: از همان روز اول وزیر دستور 
قرار  پیگیری جدی  مورد  را  دوندگان  موضوع  و  داد  ویژه 
دادیم و امروز جلسه ای با سفیر ایران در کره جنوبی انجام و 
پیگیری های لازم انجام شد. تمام تاش وزارت ورزش و 
سفیر ایران این است که مشکات حل شود ما نسبت به 
این موضوع بی تفاوت نیستیم و فردا دادگاه دوومیدانی کاران 
برگزار می شود. اسبقیان همچنین با اشاره به بی طرفی وزارت 
ورزش و جوانان در مجامع انتخاباتی افزود: وزارت ورزش و 
جوانان به هیچ عنوان در انتخابات دخالت نکرده و اگر بین 
من و طباطبایی صحبتی صورت گرفته غیررسمی است و 
در عالم همکاری بوده است. وزیر تاکید جدی دارد تا هیچ 
شخصی به انتخابات ورود نکند و از وزارت ورزش فردی در 
این زمینه دخالت نمی کند و اگر نقطه نظری درباره کاندیدایی 
وجود داشته باشد غیررسمی و دوستانه است و اجباری هم 
برای منع یا حضور در انتخابات نداریم. وزیر ورزش نه قبل و نه 
بعد انتخابات از من نپرسیده که به چه کسی رای داده ام. رای 
برای وزیر است اما من نپرسیدم رای او چیست. او در خصوص 
شرایط ورزشگاه آزادی نیز گفت: درخصوص ورزشگاه آزادی 
فدراسیون فوتبال تصمیم می گیرد. اسبقیان در با اشاره به 
جدایی کراسفیت از وزنه برداری گفت: موضوع در حال بررسی 

است و کار تخصصی در این زمینه انجام خواهد شد.

 مجوز حضور بانوان 
در سالن های فوتسال صادر شد

نباید بار قهرمانی در جهان را 
روی دوش کشتی بگذاریم

کارشناس کشتی آزاد گفت: همه حریفان در مسابقات 
جهانی کرواسی با تمام توان به میدان می آیند؛ چون مسیر 
المپیک از همین جا شروع می شود؛ اما نباید بار قهرمانی را 

روی دوش کشتی بگذاریم.
از  ارزیابی اش  درباره  آزاد  علیرضا رضایی، مربی کشتی 
ترکیب تیم ملی کشتی آزاد برای مسابقات جهانی کرواسی 
و انتخاب امیرمحمد یزدانی بدون انتخابی گفت: بالاخره 
چرخه ای که در ابتدا کادر فنی اعام کرده بودند پس از 

مدتی دچار فراز و نشیب هایی شد. 
کشتی گیران در مسابقات مختلف از جمله آسیایی، جایزه 
بزرگ و بعد از آن مسابقات جام تختی شرکت کردند. دو 
سه وزن هم شرایطشان گونه ای بود که باید در مسابقات 
مجدد انتخاب می شدند، مثل تک کشتی کامران قاسم پور 
و ابوالفضل رحمانی که خیلی هم موردتوجه قرار گرفت. 
بدون مسابقه  یزدانی  امیرمحمد  انتخاب  به  اشاره  با  او 
انتخابی گفت: در مسابقات جایزه بزرگ مجارستان قرار 
بود ترکیب اوزان باقی مانده مشخص شود. کشتی گیرهای 
وزن ۷۰ کیلوگرم انتظارات را برآورده نکردند و شاید یکی 
از دلایلی که امیرمحمد را برای وزن ۷۰ کیلوگرم انتخاب 
کردند همین موضوع بود. در وزن ۷۰ کیلوگرم باید ببینیم 
پیش ازاین  است.  چه صورت  به  یزدانی  محمد  شرایط 
امیرمحمد یزدانی در وزن ۷۴ کیلوگرم هم در مسابقات 
انتخابی مغولستان کشتی گرفت و قبل از آن نیز در جام 
تختی حضور داشت و به هر صورت شرایط وزنی برای 
او خیلی مهم است. این تصمیم گیری بر عهده کادر فنی 
است و البته موافقت فدراسیون نیز در این مسئله شرط 
است. کارشناس کشتی آزاد عنوان کرد: مهم ترین مسئله 
در حال حاضر شرایط تیمی کشتی است. حرکت به سمت 
المپیک ۲۰۲۸ از امسال شروع می شود و اگر قرار است 
موفق باشیم باید از همین گام نخست، بعد از المپیک، 
عملکرد خوبی داشته باشیم. تاش ها باید ادامه پیدا کند. 
باید نکات فنی، تاکتیکی و تکنیکی در مورد نفرات مختلف 
در مسابقات مختلف، چه داخلی چه خارجی از سوی کادر 
فنی به درستی بررسی شود تا بتوانند برای المپیک آینده 
برنامه ریزی کنند. او در واکنش به این موضوع که شانس 
قهرمانی در مسابقات جهانی امسال بالاست و شاید یکی از 
دلایل انتخاب امیرمحمد یزدانی همین بوده که کادر فنی 
آزمون وخطا نکند، گفت: من معتقدم در مسابقات جهانی 
هیچ چیزی مشخص نیست و ما نباید از الان بگوییم تیم 
ملی شانس قهرمانی دارد چرا که باعث می شود باری بر 
دوش تیم گذاشته شود. تیم نباید تحت فشار باشد. نفرات 
باید شاداب، فارغ بال و بدون هیچ فشاری با بهترین شرایط 
روحی و انگیزه در رقابت ها شرکت کنند. در مورد یزدانی 
هم کادر فنی این طور تصمیم گرفته و باید ببینیم او در 
این وزن چه شرایطی دارد هر چند که او در لیگ امسال 
تنها یک بار در وزن ۷۰ کیلوگرم کشتی گرفته بود و پس 
از آن هم تغییر وزن داد. رضایی با اشاره به حریفان ایران 
در مسابقات جهانی تصریح کرد: کشورهای دیگر هم در 
حال تاش هستند و مانند ما زحمت می کشند. اما آنچه 
مسلم است این است که تیم ما جزو تیم های مدعی جهان 
محسوب می شود و کشتی گیران خوبی دارد؛ کشتی گیرانی 
باتجربه که هیچ چیز برای بهترین بودن کم ندارند. نباید بار 
توقع را روی دوششان گذاشت. باید منطقی به این موضوع 
نگاه کرد و فقط آرزو کرد که بچه ها در روز مسابقه در 
بهترین شرایط خود باشند. او در ادامه اظهار کرد: باتوجه به 
تغییراتی که آمریکا داشته و با درنظرگرفتن حضور روسیه 
در مسابقات جهانی امسال، نمی توان با قطعیت گفت که 
شانس قهرمانی داریم. اما تصمیمات در راستای رسیدن به 
موفقیت گرفته می شود. از الان نمی توانیم بگوییم حتمً 
قهرمان می شویم، اما بدون شانس هم نیستیم. ما جزو 
مدعیان قهرمانی هستیم. باز هم تأکید می کنم نباید هیچ 
فشاری بر تیم وارد باشد. کادر فنی باید کشتی گیران را 
در بهترین شرایط ذهنی و روانی حفظ کند. ان شاءالله این 

اتفاق رخ دهد.

زمان قرعه کشی لیگ برتر 
معلوم شد

مراسم قرعه کشی فصل جدید لیگ برتر فوتبال کشور در 
هتل المپیک تهران برگزار می شود.

برتر  لیگ  دوره  پنجمین  و  بیست  قرعه کشی  مراسم 
مدیران  حضور  با  تهران  المپیک  هتل  در  خلیج فارس 
فدراسیون و سازمان لیگ و نمایندگان تیم ها و اهالی رسانه 
برگزار خواهد شد. حضور اهالی رسانه در مراسم فقط طبق 
اسامی معرفی نامه امکان پذیر است. مراسم قرعه کشی لیگ 
برتر از شبکه ورزش به صورت زنده و با اجرای محمد میر 
پخش زنده خواهد شد. رقابت های لیگ برتر از روز ۲۷ 

مرداد آغاز می شود.

والیبال ایران در جایگاه 
سیزدهم رتبه بندی جهانی

تیم ملی والیبال ایران در پایان لیگ ملت های ۲۰۲۵ با ۶ 
پیروزی، ۶ شکست، ۲۵ ست برده، ۲۴ ست باخته و ۱۹ 
امتیاز پس از برزیل، ایتالیا، فرانسه، ژاپن، لهستان، اسلوونی 

و کوبا در مکان هشتم قرار گرفت.
شاگردان روبرترو پیاتزا در رنکینگ جهانی هم با ۲۲۲.۹۱ 

امتیاز در مکان سیزدهم جای گرفتند.
 لهستان، ایتالیا و فرانسه در این رنکینگ در مکان های اول 
تا سوم هستند. نکته قابل توجه در رنکینگ جدید، صعود 
چشمگیر و موشکی برخی تیم های آسیایی است که درگیر 

مسابقات قهرمانی غرب آسیا هستند. 
امارات با جهشی ۱۶۹ پله ای در مکان ۵۴ جهان، عربستان 
با پرشی ۱۵۳ پله ای در جایگاه ۷۰ و عمان با ۱۵۱ رتبه 

پیشرفت در مکان ۷۲ رنکینگ جهانی قرار دارند.

مهـدی جمالی نـژاد، اسـتاندار اصفهـان 
فوتسـال  تیـم  تمریـن  در  حضـور  بـا 
همان طـور  کـرد:  اظهـار  گیتی پسـند، 
که مسـتحضر هسـتید، اسـتان اصفهان 
ورزشـی  مختلـف  عرصه هـای  در 

دارد. چشـمگیری  فعالیت هـای 
 در حوزه هـای پهلوانـی و قهرمانـی، به ویـژه در فوتبـال 
و فوتسـال، جوانـان زیـادی بـا عشـق و عاقـه در ایـن 

میدان هـا حضـور دارنـد و از بـازی لـذت می برنـد. 
مجموعـه  یـک  به عنـوان  گیتی پسـند  فوتسـال  تیـم 
خصوصـی، بـا حمایـت و پشـتیبانی قـوی در این شـرایط 

سـخت اقتصـادی، بـه فعالیـت خـود ادامـه می دهـد. 
این نشـان دهنده جسـارت و دلسـوزی این مجموعه برای 
کشـور و جوانان اسـت و هدف آن ها تقویـت آینده جوانان 

ایران زمین اسـت.
Á  حمایت از ســپاهان و ذوب آهــن در کنار

گیتی پسند
او ادامـه داد: هـدف مـا ایـن اسـت کـه بتوانیـم تیم هـای 
فوتبالـی ماننـد سـپاهان و ذوب آهـن را نیـز در این مسـیر 

کنیم.  حمایـت 
آرزوی مـن این اسـت که بتوانیـم جوانـان را در حوزه های 
قهرمانـی و پهلوانـی تشـویق کنیـم و جامعه را به سـمت 

قهرمانـی و موفقیـت هدایت کنیم.

Á هواداران، سرمایه اجتماعی تیم ها
اسـتاندار اصفهـان بـا بیان اینکه هـواداران سـپاهان پیگیر 
تیم خود هسـتند، گفـت: این پیگیری هـا و مطالبه گری ها 
بـه تیـم کمـک می کند تـا مسـئولیت پذیرتر باشـد و بداند 
کـه یک شـهر، یک اسـتان و یک کشـور به آن ها چشـم 
دوخته انـد. مـا به عنـوان مدیـران ملـی و اسـتانی وظیفـه 

داریـم از تمامـی تیم ها حمایـت کنیم.
 تیم هایـی کـه بـه مسـابقات آسـیایی و جهانـی می روند، 
بـرای مـا اهمیـت ویـژه ای دارنـد، زیـرا آن هـا نماینـده 
جمهوری اسـامی ایران هسـتند و باید پرچم کشـور را با 

افتخـار بـه اهتـزاز درآورند.
Á لزوم همدلی ورزشکاران در دفاع از ایران

جمالی نـژاد در خصوص جنـگ ۱۲ روزه ایران و اسـرائیل، 
تصریـح کـرد: همدلی در بیـن ورزشـکاران و اهالی ورزش 

بسـیار مهم است.
 هـر کـس در جایـگاه خـود بایـد بـه بهتریـن نحـو عمل 
کنـد و بـا تمام وجـود بـرای ارتقاء نـام ایران تـاش کند.

 در نهایـت، بایـد بـا هـم هم قسـم شـویم و از جمهـوری 
در  چـه  ورزشـی،  عرصه هـای  در  چـه  ایـران  اسـامی 

عرصه هـای علمـی و خدماتـی حمایـت کنیـم.
Á ورود بانوان به سالن های فوتسال آزاد شد

او در رابطـه بـا حضور بانوان در مسـابقات فوتسـال، گفت: 
خدمـت عزیـزان اعام کـردم که مجـوز ورود بانوان صادر 

شـده و بانوان می توانند برای تماشـای دیدارهای فوتسـال 
در سـالن ها حضور داشـته باشند.

Á فوتسال، فرصت طلایی برای ورزش اصفهان
سـیدمهدی صـدری، مدیـرکل ورزش و جوانـان اسـتان 
اصفهـان نیـز در این بازدیـد، گفت: توفیق نصیب شـد که 
بـرای عرض خسـته نباشـید خدمت کادر فنـی و بازیکنان 

تیـم گیتی پسـند حضور پیـدا بکنیم.
 تیمـی کـه مطمئـن هسـتم یکـی از امیدهـا و آرزوهـای 
فوتسـال اصفهـان و بلکـه ایـران می توانـد باشـد. طبیعتً 
مـا در بعضـی از رشـته های ورزشـی مزیت هـای نسـبی 
داریـم و در بخشـی از ورزش هایمان امـکان موفقیت های 
بین المللـی یا جهانی را نداریم. رشـته فوتسـال یکی از آن 
رشـته هایی اسـت کـه می توانیـم روی آن حسـاب کنیم و 
مطمئن هسـتم کـه بـه زودی ایـن ظرفیت برایـش ایجاد 

می شـود.
Á تأکید بر اخلاق مداری در کنار قهرمانی

او افـزود: اخاق مـداری در همـه رشـته های ورزشـی نیاز 
اسـت، در فوتبـال و فوتسـال به واسـطه جامعـه بـزرگ 
مخاطبـی کـه دارد، اولویتش بیشـتر اسـت. بسـیار امیدوار 
هسـتم که قهرمانـان عزیزمان که پهلوانان آینده هسـتند، 
نمادهـای ایمانـی و افتخاری ایران را بـه نمایش بگذارند و 

جـای خالی شـهدایمان را پـر کنند.
طایـه دار  بدنـی  و  جسـمی  بُعـد  در  کـه  همان طـور   

توانمندی هـای جهانـی هسـتند، بـه لحـاظ اخاق مداری 
هـم این گونـه باشـند.

Á گیتی پسند آماده برای تکرار قهرمانی
علیرضـا جنتـی، مدیرعامـل گـروه صنایـع گیتی پسـند در 
رابطـه بـا شـرایط تیـم فوتسـال گیتی پسـند، اظهـار کرد: 
جـزو اولیـن تیم هـای لیـگ برتـر بودیم کـه تمرینـات را 
شـروع کردیم. سـال گذشـته قبـل از پایان لیگ، قـرارداد 

محمـد کشـاورز، سـرمربی تیـم را تمدیـد کردیم
. حـدود ۸۵ درصـد بدنه اصلی تیـم قهرمان را حفظ کردیم 
و فقـط دو یـا سـه بازیکـن جدیـد به تیـم اضافـه کردیم. 

امیدواریـم بتوانیم بـرای هفتمین بار قهرمان شـویم.
Á  احتمال حضور گیتی پسند در جام باشگاه های

آسیا
او بـا اشـاره بر اینکه هـدف تاج، برگـزاری رقابت های جام 
باشـگاه های فوتسـال آسـیا اسـت، تصریح کرد: بـه دلیل 
مشـکاتی که ناشـی از جنـگ ۱۲ روزه پیـش آمد، برخی 
مسـائل بـه تعویـق افتاد. در جلسـه ای که هفته گذشـته با 
رئیـس فدراسـیون فوتبـال داشـتیم، گفتند که اگر امسـال 
ایـن اتفاق رخ دهد، گیتی پسـند به عنوان نماینـده ایران در 

مسـابقات شـرکت خواهد کرد.
Á  ساخت سالن ورزشی اختصاصی گیتی پسند

در نقش جهان
مدیرعامـل گـروه صنایـع گیتی پسـند در مـورد سـاخت 
ورزشـگاه، گفت: در خصوص سـاخت ورزشـگاه نامه ای به 
اسـتانداری نوشـتیم و ایشـان هم ارجاع دادند بـه ورزش و 

جوانـان و خـدا را شـکر تأییـد کردند.
 به دنبـال ایـن هسـتیم کـه یک سـالن مخصـوص گروه 
صنایـع و باشـگاه گیتی پسـند در نقش جهـان بسـازیم که 
فقط برای فوتسـال نباشـد و چندمنظوره باشد. می خواهیم 
ایـن سـالن را در حد جهانی بسـازیم و پیش بینی می کنیم 
کـه تعـداد تماشـاچیان آن در حـد چهـار تـا پنج هـزار نفر 

باشد.
 همچنیـن در کنـار ایـن سـالن، بحـث خوابـگاه، هتـل، 
بدنسـازی و اسـتخر نیـز در نظر گرفته شـده اسـت. امروز 
هـم در هیئت مدیره عمومی، طرح مصوب شـد و اسـتارت 

و کلنگ زنـی آن را در مـاه آینـده انجـام خواهیـم داد.

خارج از گود خارج از گود 

حمایت استاندار اصفهان از ورزشکاران؛ 

 

آراتایل اصفهان با ترکیب ملی پوشان در لیگ برتر هندبال ساحلی
آماده برای درخشش در انزلی؛ 

لیگ برتر هندبال ساحلی کشور از یکم تا چهارم مردادماه 
آراتایل  هندبال ساحلی  تیم  که  برگزار می شود  انزلی  بندر  در 
نماینده اصفهان در دومین دوره این رقابت ها حضور دارد. مهدی 
قشقایی راد  دررابطه با این مسابقات و تمرینات آراتایل، اظهار کرد: 
دومین دوره مسابقات لیگ برتر هندبال ساحلی امسال از تاریخ 
یکم تا چهارم مردادماه در شهرستان انزلی در شمال کشور برگزار 

خواهد شد.
 تیم آراتایل نیز مانند سال گذشته در این مسابقات شرکت دارد 
و من به عنوان سرمربی با این تیم همکاری می کنم. او ادامه داد: 
تمرینات ما یک هفته ای است که آغاز شده و هدف گذاری باشگاه 
آراتایل توسعه هندبال ساحلی و دنبال کردن این رشته به صورت 
حرفه ای است. قصد داریم نماینده خوبی برای این باشگاه باشیم و 

عملکرد مناسبی در مسابقات داشته باشیم.
 سرمربی تیم هندبال ساحلی آراتایل با اشاره بر اینکه مسابقات 
سختی پیش رو داریم، تصریح کرد: تیم های دیگر نیز بازیکنان 

ملی پوش دارند و تمرینات خوبی انجام داده اند.
 امیدواریم در نهایت در دور نهایی که بعد از مسابقات دوره 
اول برگزار خواهد شد، نماینده خوبی باشیم و بتوانیم بازی های 
خوبی را به نمایش بگذاریم. قشقایی راد در خصوص تأثیر لیگ 
برتر هندبال ساحلی روی تیم ملی، گفت: لیگ برتر هندبال ساحلی 
جنبه ای دارد که ویترین مسابقات است و برای دومین سال با 
همت فدراسیون و انجمن برگزار می شود. سال گذشته خروجی 

بسیار خوبی برای تیم ملی داشت و بازیکنان با تمام قدرت در این 
لیگ شرکت کردند.

 او افزود: باشگاه ها نیز با اسپانسرها به مسابقات لیگ برتر 
هندبال ساحلی آمدند و سطح کیفی خوبی را به وجود آوردند که 
به انتخاب بازیکنان کمک کرد. امسال نیز با توجه به رویدادهای 
مهمی که در سال آینده برای تیم ملی وجود دارد، لیگ برتر 
می تواند به بازیکنان کمک کند تا در شرایط جدی تری برای 

مسابقات باقی بمانند. سرمربی تیم هندبال ساحلی آراتایل در مورد 
بازیکنان جوان و استعدادهای جدید هندبال ساحلی، اظهار کرد: 
یکی از ویژگی های ما این بوده که به پرورش بازیکنان جوان و 
با استعداد توجه کنیم. امسال نیز فارغ از گذشته، نگاه ما به تمامی 
پتانسیل های موجود در بازیکنان است و به طور کامل آن ها را رصد 
خواهیم کرد. امیدوارم بهترین  بازیکنان را برای مسابقات جهانی و 
آسیایی از دل لیگ برتر انتخاب کنیم. حمید یاوری سرپرست تیم 

هندبال ساحلی آراتایل در رابطه با هدف گذاری آراتایل در هندبال 
ساحلی، گفت: هدف اصلی ما این است که فعالیت های مدنی 
باشگاه آراتایل دارد را گسترش دهیم. هدف دیگر برنامه ریزی 
برای حضور در مسابقات جام باشگاه های هندبال ساحی آسیا 
است. او با بیان اینکه تیم داری آراتایل در هندبال ساحلی موقتی 
نیست و برنامه بلند مدت وجود دارد، تصریح کرد: در رده های 
پایه سرمایه گذاری می کنیم و همچنین در سطح بانوان نیز فعالیت 
خواهیم داشت. تا چند وقت دیگر، مسابقات کشوری بانوان نیز 
برگزار خواهد شد و ما به عنوان آراتایل در این رقابت ها شرکت 
می کنیم. مهدی رزاق پور بازیکن تیم هندبال ساحلی آراتایل در 
رابطه با شرایط تیم، اظهار کرد: در حال حاضر حدود شش بازیکن 
از تیم ملی در تیم ما حضور دارند و سایر بازیکنان نیز شامل افرادی 
هستند که سابقه حضور در تیم ملی را دارند. به طور کلی یک تیم 
فوق العاده قدرتمند و منسجم را برای مسابقات لیگ برتر هندبال 
ساحلی آماده کردیم. او ادامه داد: لیگ برتر هندبال ساحلی به 
بازیکنان انگیزه بیشتری می دهد و به جوانان کمک می کند تا 
به تیم ملی راه پیدا کنند. اگر مخاطبین لیگ پارسال را دنبال 
کرده باشند، می دانند که یکی از باکیفیت ترین و بالاترین سطح 
لیگ های هندبال ساحلی ایران برگزار شد و رقابت ها بسیار نزدیک 
بود. این دومین دوره به آماده سازی بازیکنان و بدنه تیم ملی کمک 
خواهد کرد تا در سال میادی آینده در مسابقات قهرمانی جهان 

عملکرد خوبی داشته باشند.

بازیکـن تیم ملی فوتبال بانوان گفت: باتوجه به شـرایط 
کشـور برای حضور در این مسـابقات وقفـه ای در تمرینات 
پیـش آمد کـه کمی مـا را از آمادگـی کامل دور کـرده بود 
امـا باتوجه بـه هدفی که داشـتیم جـای هیچ بهانـه ای را به 

خودمـان راه ندادیـم و برای صعود هم قسـم شـده بودیم.
بـه گـزارش فـارس، تیـم ملـی فوتبـال بانـوان ایـران 
در مرحلـه انتخابـی جـام ملت هـای آسـیا ۲۰۲۶ در گـروه 
a مسـابقات در رقابـت بـا تبم هـای اردن، بوتـان، لبنان و 
سـنگاپور موفـق شـد از گـروه خـود صعـود کـرده و راهی 
جام ملت های آسـیا شود.ملی پوشـان کشـورمان با کسـب 
۳ بـرد مقابـل اردن، بوتـان و سـنگاپور و متحمـل شـدن 
یـک شکسـت در برابـر لبنـان، در صـدر جدول ایـن گروه 
قـرار گرفتند.فاطمـه عادلـی، ملی پوش اصفهانـی تیم ملی 
فوتبـال بانـوان دراین خصوص اظهار داشـت: بـه جز بوتان 
بـا همـه تیم هـای دیگـر گـروه، قبـاً بـازی کـرده بودیم 
و همـه تیم هـا نسـبت به قبـل پیشـرفت کـرده بودند.وی 
افـزود: تعـداد تیم هـای حاضـر در گروه هم نسـبت به قبل 
بیشـتر شـده بود و ما به جـای ۲ بازی، ۴ بـازی طی ۱۰ روز 
انجـام دادیم.عادلـی تصریح کرد: باتوجه به شـرایط کشـور 

بـرای حضـور در این مسـابقات وقفـه ای در تمرینات پیش 
آمـد کـه کمـی مـا را از آمادگـی کامـل دور کـرده بـود اما 
باتوجه بـه هدفـی کـه داشـتیم جـای هیـچ بهانـه ای را به 
خودمـان راه ندادیـم و بـرای صعود هم قسـم شـده بودیم.

بازیکـن تیـم ملـی فوتبـال گفـت: باتوجه به تجربـه صعود 
در دوره قبـل، بـا تمـام وجـود می خواسـتیم ایـن حـس 
دوبـاره بـرای خودمـان و مـردم تکرار شـود.او ادامـه داد: از 
حمایت هـای مـردم در تک تـک بازی ها تشـکر می کنیم و 

خوشـحالیم که توانسـتیم به وعده خود بـرای صعود عمل 
کنیـم و دل مـردم را شـاد کنیـم. عادلـی با اشـاره بـه این 
کـه در شـرایط خاصـی کشـور در آن قرار داشـت، پیروزی 
و صعـود هرتیمی به عنـوان نماینده این مرزوبوم، ارزشـمند 
اسـت، خاطرنشـان کـرد: بـه  دلیل شـرایط کشـور میزبان 
و تاریـخ برگـزاری ۲ بـار تغییـر کـرد و همیـن تغییر باعث 
فاصلـه ۲۰ روزه تـا اردوی اعزام شـد که رونـد آمادگی تیم 
را تحـت تأثیـر قـرار داد، ما یـک روز قبل از اولین مسـابقه 
بـه اردن رسـیدیم امـا  هیچ کـدام از ایـن اتفاقـات سـد راه 
اراده مـا بـرای صعود نشـد.بازیکن باتجربه تیم ملی فوتبال 
بـا اشـاره بـه اینکـه بازیکنـان جوان خیلـی خوبـی در تیم 
داریـم، افـزود: ایـن بازیکنان در کنـار بازیکنـان باتجربه تر 
بـه پختگـی لازم می رسـند و گل های مهمـی را برای تیم 
بـه ثمـر رسـاندند و ایـن نویـد آینـده خوبـی را بـرای تیم 
ملـی می دهد.وی گفت: مهم ترین مسـئله برای پیشـرفت 
در کنـار امکانات لازم، داشـتن اردوهای منظم و مسـابقات 
دوسـتانه بـا تیم هـای سـطح بالا اسـت تـا نقـاط ضعف و 
قـوت تیم مشـخص شـود و در جام ملت هـا بتوانیم با تمام 

قـوا حاضر شـویم.

اراده تیم ملی فوتبال بانوان قوی تر از موانع بود

 

کیمیا گلپیرا 


